

红曲红 超级色素 Red型

产品名称	红曲红 超级色素 Red型
公司名称	江门科隆生物技术股份有限公司
价格	40.00/袋
规格参数	型号:Red型 主要着色成分:红曲红 品牌:丰生排
公司地址	江门市新会区会城七堡工贸城南区5号小区8号 (办公综合楼四楼办公室)
联系电话	0750-6976817

产品详情

型号	Red型	主要着色成分	红曲红
品牌	丰生排	色素含量	100 (%)
来源	天然着色剂	有效物质含量	100 (%)
产品规格	10KG	执行标准	GB2760-2007
主要用途	着色	CAS	R400000000

jiangmen ke-long biotechnology co.,ltd. , which locates in chinese famous hometown of oversea chinese---jiangmen, is a science and technology intensive enterprise in collection of scientific research and development, production and sales. ke-long is a member of state high-tech enterprises and china food additives and ingredients association, as well as a leading enterprise of monascus red pigment production in china.

in the past few years, under the guidance of philosophy that business will boom with the stimulation of science, ke-long has won sound social recognition on the basis of high-quality products, excellent service and well-deserved reputation. ke-long has two main monascus series : r series and y series. at present, with the advantages of high color value, high purity, high quality and competitive price, the 150 color value monascus produced by ke-long has won users?wide recognition, boosting 搠engsheng?to become a well known brand in its industry.

with the concept of establishing excellent enterprise, and with the lead of president li yingming, ke-long is making great progress and development. the present output has reached 300 tons/year compared with the output of 3 tons in the past. the monascus technology has passed iso9001 quality system certification in 2000.

focus on product quality and food safety is the guarantee of sustainable development for ke-long. ke-long will provide safer, more high-quality and more professional service to food industry in obedience to the concept that our color makes life better and healthier. in the rapid development of biotechnology, ke-long will continue to make effort and improve ourselves in hopes of new cooperation in technology and market development to create a better future.江門

科隆生物技术股份有限公司是一家集科研开发、生产、销售于一体的科技型企业。公司坐落于中国第一侨乡“江门”，是国家高新技术企业兼中国食品添加剂和配料协会常务理事单位，也是国内红曲红色素生产的龙头企业。多年来，科隆公司在“科学促发展，事业更兴隆”的企业经营哲学指导下，以优良的产品，优质的服务，良好的信誉，赢得社会的赞誉。公司主要有红曲红r型和y型系列产品。目前，公司推出的150色价红曲红r型高端产品，具有高色价、高纯度、高质量，低价格的优势，得到了用户的广泛好评，成为行业的新亮点。使“丰生”成为行业内的著名品牌。以打造“精品企业”的发展理念为指导，在公司董事长李英明先生的带领下，企业依靠科技进步、锐意开拓、不断进取，由原年产量3吨发展成为现年产300吨。于2000年通过了iso9001质量体系认证。高度重视产品质量和食品安全，是科隆公司实现持续发展的保障。公司秉承“美丽色彩由我来，健康食品更精彩”企业宗旨，为食品工业提供更安全、更高质的产品和专业的售后服务。在生物技术飞速发展的时代，本公司将作不懈的努力，精益求精。竭诚与社会各界进行技术合作和市场开发合作，互惠互利，达至双赢，携手共创美好明天。